



AMENDMENTS TO THE UCI TESTING AND INVESTIGATIONS REGULATIONS - ANTI-DOPING CONTROL NOTIFICATION PROCESS

- French version below -

14 April 2022

Dear Riders, Dear Teams,

The purpose of this communication is to inform you of a practical change related to the [anti-doping control notification process](#).

Following the World Anti-Doping Agency (WADA) Audit conducted on the UCI Anti-Doping Program, WADA determined that posting a list of riders selected for anti-doping control at the finish line of UCI international events goes against the principle of "no advance notice".

Consequently, WADA requires the UCI/ITA to stop displaying the said list at the finish line or at the Doping Control Station (DCS). From now on, the selected riders for anti-doping control will be personally notified by a chaperon only without advance notice. In other words, riders are no longer asked to check the said list and to ensure whether or not he/she has been selected to undergo sample collection.

That being said, in the event a chaperon requires your assistance to notify a rider, we count on your collaboration to locate him/her immediately.

We also take this opportunity to remind you that all riders shall report immediately to the DCS, save for justified reasons that could cause a delay, such as participation in a medal ceremony, fulfilments of media commitment or receiving necessary medical treatment (non-exhaustive list), and shall follow the instructions of the chaperons.

Finally, please note that the [UCI Testing and Investigations Regulations](#) have been amended accordingly.

We thank you for taking note of the above and remain at your disposal should you require further information.

Sincerely yours,

The Cycling Unit

- Français -

Chers coureurs, chères équipes,

Le but de cette communication est de vous informer d'un changement pratique lié au processus de notification des contrôles antidopage.

Suite à l'audit de l'Agence Mondiale Antidopage (AMA) réalisé dans le cadre le programme antidopage de l'UCI, l'AMA a déterminé que l'affichage d'une liste de coureurs sélectionnés à des fins de contrôle du dopage à l'arrivée d'événements internationaux de l'UCI va à l'encontre du principe de contrôles " sans préavis ".

Par conséquent, l'AMA demande à l'UCI/ITA de ne plus afficher ladite liste à la ligne d'arrivée ou au poste de contrôle du dopage (DCS). Dorénavant, les coureurs sélectionnés pour un contrôle antidopage seront notifiés personnellement par un chaperon uniquement et sans préavis. En d'autres termes, il n'est plus demandé aux coureurs de vérifier ladite liste et de s'assurer s'ils ont été sélectionnés ou non pour un prélèvement d'échantillon.

Cela étant, au cas où un chaperon aurait besoin de votre aide pour notifier un coureur, nous comptons sur votre collaboration pour le/la localiser immédiatement.

Nous profitons également de l'occasion pour vous rappeler que tous les coureurs doivent se présenter immédiatement à la DCS, sauf pour des raisons justifiées qui pourraient causer un retard, telles que la participation à une cérémonie de remise de médailles, l'accomplissement des obligations médiatiques ou la réception d'un traitement médical nécessaire (liste non exhaustive), et doivent suivre les instructions des chaperons.

Enfin, veuillez noter que le [Règlement pour les contrôles et des enquêtes de l'UCI](#) a été modifié en conséquence.

Nous vous remercions de prendre note de ce qui précède et restons à votre disposition pour toute information complémentaire.

Avec nos meilleures salutations

L'Unité Cyclisme

International Testing Agency

Avenue de Rhodanie 58

1007 Lausanne

Switzerland

cycling.testing@ita.sport